

# OUR DIRECTIONS

### Airport Expressway

Take Exit No.7 (Yang Lin Exit)—drive until the Ma Lian Dian intersection (China International Exhibition Centre) and drive West 2.7km. Turn left at the fifth set of traffic lights and drive down An Hua Street for 900m before turning right. (Our school is opposite Yosemite Villas).

### Jing Mi Road

Drive until you reach the Ma Lian Dian intersection (China International Exhibition Centre) and turn left (west). Drive on Tian Bei Road for 2.7km. Turn left at the fifth set of traffic lights and drive down An Hua Street for 900m before turning right. (Our school is opposite Yosemite Villas).

### Ji Cheng Expressway

Take exit No.6 (Huo Sha Yu Exit), and turn right. Drive for 1.8km and turn right into Yu Yuan Road. Keep driving for 2.5km then turn left. (Our school is opposite Yosemite villas).

路线一： 机场高速 (Airport Expressway) 杨林出口 (7号口)——至新国展附近的马连店十字路口，往西沿天北路行驶2.7km，见红绿灯左转进入安华街——前行900米右转，即到北京英国学校 (优山美地北面)

路线二： 京密路 (Jingmi Road)——至新国展附近的马连店十字路口，往西沿天北路行驶2.7km，见红绿灯左转进入安华街——前行900米右转，即到北京英国学校 (优山美地北面)

路线三： 京承高速 (Jingcheng Expressway) 火沙路(后沙峪)出口右转——直行1.8km，见红绿灯右转进入裕园路，行驶2.5km左转，即到北京英国学校 (优山美地北面)

北京英国学校 - 北京市顺义区天竺开发区安华街南路9号 101318

PLEASE CONTACT THE SCHOOL AT ANY TIME IF YOU NEED FURTHER ASSISTANCE

(+8610) 8047 3588

